
Referat af udeareaudvalgets møde den 3. januar 2024

Deltagere: Sten Hansen, Jens Blemmer, Vibeke Lange, Anne Tittmann ( ordstyrer ), Lis Jensen,
Jens Thejsen og Henrik Hansen ( referent )

1. Godkendelse af dagsorden
Godkendt

2. Nordea-fonden
Vi fik afslag på ansøgningen om støtte til reetablering af det lille torv ud for Torveslipperne 1
- 3. Lis orienterer beboerne omkring det lille torv om afgørelsen.
Forslag om at søge Realdanina. Vi spørger Afdelingsbestyrelsen, om vi kan søge andre
fonde.

3. Biodiversitetspuljen
Albertslund Kommune tager stilling til vores ansøgning i løbet af denne uge.
Detaljerne i ændringerne i beplantning mv på kælkebakken og arealet omkring de syv
tjørne ud for Bryggerlængen skal behandles i UAU inden forslaget skal til behandling på et
beboermøde i forbindelse med godkendelse af genplantningsplanen.

4. Nye bede – asfalt?
Det er uklart, om Rambøll har forstået, at der under renoveringen skal laves bede langs de
seks gavle i Stræderne. Jens skriver en af de nærmeste dage til Rambøll for at få aftalen
bekræftet.

5. Pleje efter HRH
Kontrakten med HRH om grøn pleje er udløbet 31. december 2023. Hvordan kan UAU
præge den nye plejekontrakt?
En arbejdsgruppe kan sammen med Danny se på den tidligere kontrakt og revidere struktur
og detaljer i en ny plejeplan / plejekontrakt. Samtidig kan dette indgå som materiale til et
kommende udbud.
Vi aftaler et møde med Danny.

6. Vindue i hæk
Vi har tidligere besluttet at skære et “vindue” i en af hækkene ud for vaskeriet. Ca 40 X 40
cm. Vi aftaler møde den 24. jan kl 10, hvor vi måler ud og skærer hul i hækken.

7. Markvandring om genplantning
Vi tager en markvandring som oplæg til genplantnigsplanen og en ny træpolitik. Vi mødes
lørdag den 3. februar kl 10 ved beboerhuset.

8. Beboermøde om genplantning og debatmøde
Informationsmøde for alle beboere den 28. februar om genplantningsplanen og træpolitik
som forberedelse til et beslutnings- / beboermøde efter det ordinære beboermøde den 20.
marts.
Vinie Hansen har kontaktet Jens T og foreslået, at forslagene til genplantningsplan og
træpolitik ikke skal behandles på det ordinære beboermøde den 20. marts 2024 med den
begrundelse, at der er mange punkter på mødets dagsorden. Der vil derfor ikke være tid til
behandling af punkterne på mødet.
UAU mødes den 7. februar kl 19 til forberedelse af informationsmøde den 28. februar. Jens
rundsender oplæg forud for mødet.

https://hyldenet.dk/uf/20000_29999/29306/b58f93d9a29706cc107832cda7ebf7c0.pdf


9. Mødet om træpolitik/ træregnskab
Jens har skrevet et oplæg, som vi kan se på i god tid inden mødet.Vi lader os desuden
inspirere af VA 4 rækkes Træstrategi og VA´s Træpolitik

10. Aftalen med Galgebakken om Elefanttrappen
GB og HS anslår, at vedligehold af skrænten står til 12 timer om året. GB udfører arbejdet.
HS betaler for seks timer.

11. Næste møde
17. januar kl. 19 om træpolitik, Jens B står for kage.
24. januar kl.10 hul i hækken, vi mødes ud for vaskeriet.

https://hyldenet.dk/uf/20000_29999/29306/878864295dc37ce90e53a2d425465743.pdf
https://hyldenet.dk/uf/20000_29999/29306/6cfb5b0a7c0be9c6397de76cb598ae7c.pdf

